
Solec Kujawski, 28.12.2020 r.  

 

 

Pan  

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Solcu Kujawskim 

 

WNIOSEK  

 

W związku z niezrealizowaniem punktów Planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu w 2020 

roku dot.: 

1. Przeprawy promowej, 

3. Harcówki braku realizacji zobowiązań po przejęciu obiektu, 

5. Dróg O. Leśnego, kanalizacji deszczowej, zbiornika retencyjnego, mostka na strudze 

młyńskiej w okolicy „Czarna Warszawa”, 

6. Parkingów osiedlowych oraz przy nowo powstających obiektach,  

8. Wpływu najniższej krajowej na firmy w Solcu Kujawskim, 

zatwierdzonych przez Radę Miejską na XVI sesji RM w dniu 20.03.2020 r. wnioskuję, aby ww. 

punkty Planu pracy zostały przesunięte do realizacji w Planie pracy naszej komisji na 2021 rok.  

Ponadto informuję, że jednym z powodów niezrealizowania powyższych punktów 

Planu pracy jest utrzymujący się na terytorium Rzeczpospolitej Polskiej stanu epidemii 

wywołanym zakażeniami wirusem SARS-CoV-2.  

            

Przewodniczący Komisji     

Gospodarki i Budżetu 

 Tadeusz Szczepański 


